
 

 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ OSADNÍHO VÝBORU HORNÍ KOSTELEC DNE 9. ZÁŘÍ 2021 

 

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ OV: 

Pavel Holzäpfel, Vladimír Kábrt, Ladislav Kollert, Martin Nývlt, Vojtěch Špulák, Alice Baricová, Jana 

Illnerová, Tomáš Rýdl, Jaroslav Vencl 

 

OMLUVENÍ ČLENOVÉ OV: 0 

NEOMLUVENÍ ČLENOVÉ OV: 0 

PŘÍTOMNÍ HOSTÉ:  

Jiří Regner – místostarosta, Milan Jenka, Josef Švorčík,  Antonín Kopáček se svou paní 

 

ZAHÁJENÍ A SCHVÁLENÍ  PROGRAMU 

 

Předseda OV zahájil jednání a konstatoval, že OV je usnášeníschopný.  

Byl schválen následující program: 

1. Kontrola plnění usnesení a úkolů 

2. Informace vedení města 

3. Návrhy osadního výboru 

4. Diskuze 

přijato, pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 

1. KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ A ÚKOLŮ 

USNESENÍ 2021/5/25 

Končinská cesta – byla opravena alespoň částečně, obyvatelé nejsou s opravou spokojeni – nevydrží 

příliš dlouho 

Kompletní rekonstrukce bude zařazena do rozpočtu města pro rok 2022 a to v hodnotě 4,7 mil. Kč. 

 

USNESENÍ 2021/5/25 

Parkování v Souběžné a V Zahradách – nebylo na OV vyhodnocen 

USNESENÍ 2021/5/25 



 

 

 

Hřiště Horní Kostelec – dle činovníka České obce sokolské Vojtěch Cepra se čeká na Sokolskou 

schůzi, kde bude oficiální cestou doufaje schváleno prodání pozemku městu Červený Kostelec 

USNESENÍ Z DISKUZE 2021/5/25 

Nedodělaný chodník na spojení Podlesné a hlavní silnice od Rtyně v P. – vyřešeno extrémně rychle – 

pochvala p. Regnerovi a především odboru místního hospodářství 

USNESENÍ Z DISKUZE 2021/5/25 

Umístění radarů, úsekového měření v HK – je aktivně řešeno především Alicí Baricovou. Zástupci 

města Červený Kostelec byli na jednání s p. starostou + poslancem Janem Birkem. V jednání je stejný 

model měření, jako je aplikován na území Nového Města nad Metují. Konkrétně putující radar ve více 

“stativech”. 

USNESENÍ Z DISKUZE 2021/5/25 

Umístění kontejneru na bioodpad do Horního Kostelce – vyřešeno extrémně rychle – pochvala p. 

Regnerovi a především odboru místního hospodářství 

 

USNESENÍ 2019/6/3 

Žádost o provedení opravy městské komunikace v Horním Kostelci ul. Podlesná na pozemku p.č. 

1103/4 u vjezdu k Machovým (úsek mezi Kubečkovými a opraveným úsekem u č.p.282 (Wichovi))- 

rekonstrukce by měla být provedena do konce měsíce září tohoto roku 2021. Na nákladech se bude 

podílet Báňská záchranná služba, jelikož má na poškození podíl voda ze šachet. 

 

USNESENÍ 2020/09/17 

Cesta kolem školy v HK (od Hobla k Novotným) – oprava v hodnotě 1,2 mil. bohužel nebyla 

provedena kompletně. Rekonstrukce je realizovaná pouze z ½ a to z důvodu zjištění existujících sítí, 

které potřebují extra péči a projekt na jejich rekonstrukci. Bohužel je tímto rekonstrukce 2. ½ odsunuta 

na rok 2022. 

OV upozorňuje na nevyřesené odvodnění již hotové ½  cesty, kdy jsou při dešti kameny a jiné 

nečistoty vyplavovány  na komunikaci.  



 

 

 

 

2. INFORMACE VEDENÍ MĚSTA 

 

2.1 RADARY 

Zástupci města Červený Kostelec byli na jednání s p. starostou + poslancem Birkem ohledně 

umísťování měření rychlosti na území ČK. Mimo jiné take z důvodu snahy prosadit měření v Horním 

Kostelci. V jednání je stejný model měření, jako je aplikován na území Nového Města nad Metují. 

Konkrétně putující radar ve více “stativech”. 

2.2 U HOBLA 

Pan Regner získává potřebné informace ohledně možnosti koupi a využívání prostoru. 
 
 
2.3 OZNAČENÍ HORNÍHO KOSTELCE 
 
Již do konce roku 2021 bude řádně označen začátek a konec k.ú. Horní Kostelec. Zároveň p. Regner 
zařizuje nápravu značení na www.mapy.cz a maps.google.com 
 

3. NÁVRHY OSADNÍHO VÝBORU 

 

3.1 ZAROSTLÁ ULIČKA OD ZÁSTÁVKY U ŠKOLY K PÍ HRSTKOVÉ 

Ulička by byla občany využívána, pokud by bylo zajištěno její posekání a prořezání.  

OV navrhuje uličku sekat a udržovat odborem místního hospodářství Červený Kostelec 

PŘIJATO, PRO 9, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

3.2 OPRAVA KOMUNIKACE K ŠIMKOM 

Silnice je v katastrofálním stavu. Její oprava bude dle zástupců města v rozpočtu 2022. 
 
OV navrhuje komunikaci rekonstruovat bez dalších odkladů. 
 

PŘIJATO, PRO 9, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

 

 

 

 

http://www.mapy.cz/


 

 

 

4. DISKUZE 

 

Alice Baricová 

Informace ohledně petice za průjezdné měření. 

 

Jana Illnerová 

Hřiště za školou postrádá prolézačky a hrací prvky pro školní děti.  

 

Jaroslav Řezníček prostřednictvím Vojtěcha Špuláka  

U provozovny HPM Novák stojí nonstop vozidla, která překáží občanům přijíždějícím vyhodit odpad 

do kontejnerů. Zároveň tato vozidla blokují možnost vyvézt kontejnery popeláři.  

P. Řezníček je pro umístění značky zákaz stání.  

 

Dle Jiřího Regnera bude část pozemku prodána panu Novákovi (HPM Novák), aby mohl 

s parkovacími místy zacházet dle svého uvážení. Zároveň bude prostor parkování a umístění 

kontejnerů zcela předělán.  

 

 

Ladislav Kollert  

Připomenutí, že městem Červený Kostelec bylo slíbeno opravení vedlejších tahů využívaných při 

rekonstrukci Jiráskovy ulice. Na rekonstrukci veškeré ulice stále čekají, vyjma ½ cesty kolem školy. 

 



 

 

 

 

 

Vojtěch Špulák 

Zrekonstruovaná silnice III/5672 se stává velmi nebezpečnou pro cyklisty i chodce. Především děti 

chodící do školy jsou ohrožovány velkým provozem, vysokou rychlostí vozidel a kamiony najíždějícími 

na obrubníky chodníků. Vojtěch Špulák podpořil iniciativu Alice Baricové ohledně instalace měření 

rychlosti. 

 

Pochvala odboru místního hospodářství za vzorné sekání hřiště za Sekyrkárnou. 

 

Antonín Kopáček se svou paní 

Pan Kopáček vystoupil proti instalaci měření na silnici III/5672. Dle jeho názoru je měření 

neefektivní a finančně nerentabilní. Jako příklad funkčního modelu snižování rychlosti v obcích uvedl 

způsob, který úspěšně používají ve městě Česká Skalice. Konkrétně měření rychlosti provádí městská 

policie a to zapůjčenými certifikovanými přístroji na měření rychlosti. 

Pan místostarosta Jiří Regner si bere za své  způsob měření v České Skalici nastudovat. 

Zároveň Antonín Kopáček vznesl připomínku, že jednotky IZS (konkrétně dobrovolní Hasiči), by měly 

být z případného postihu za nedodržení předepsané rychlosti vyjmuty. 

 

Josef Švorčík 

Pan Josef Švorčík vystoupil s připomínkou, že až na pár míst je hlášení městského rozhlasu 

nesrozumitelné. 

Pan Regner prověří možnosti kalibrování rozhlasu. 

 

Martin Nývlt 

Dle informací od pana Martina Nývlta je cesta Na Strži, především ve své spodní části,  hodná 

opravy. Na místech jsou díry a opravu by bylo nejlepší provést co nejdříve.  

 

Jaroslav Vencl 

Před provozovnou Mastr v Horním Kostelci, stojí vozidla takovým způsobem, že svou nemalou 

částí zasahují do chodníku. Tím brání průchodu lidí a především průjezdu maminek s kočárky. Ty 

jsou nuceny vcházet do silnice. 

 

 



 

 

 

Vladimír Kábrt 

Pan Kábrt připomíná údržbu cestičky ke škole od zastávky autobusu. Především odvodňovací koryto 

podél cestičky je zcela zarostlé. 

 

Zapsal: Vojtěch Špulák 

Dne: 9. září 2021 

 

 

 

 


